
From: thomas vågen[olavsbu@hotmail.com]
Sent: 16.09.2024 10:35:22
To: Aasland, Øistein[oistein.aasland@statsforvalteren.no]
Subject: Flytrafikk 
Hei

Eg sendte ein bekymring  te SNO avd Skinnarbu angående fly/ helikopter trafikk, særlig rondt 
Møsvatn traktene 

Eg merker meg at ettersom nye eigarar kauper opp eigedomane på Møsstrond aukar bruken av 
helikopter .

Eg planutvalget i Vinje åpner opp for meire bruk av flytrafikk 

Nå har kommunen sagt ja te helikopter i Skinndalen, Hamrefjell. Argehovd Gryteskard og  Galar 
trur alle får ein 4 - 6 turer 

Eg kjenner til at man bruker helikopter pga alder på jeger 

Eg er nå grunneigar ved deler av Kvamsfjellet på Møsstrond og har trasket i fjellet der i 40 år

Hjelper vel lite å omgjera Austafjell landskapsområdet te nasjonalpark pga  reinsdyra har dei 
siste 10 åra holdt seg på andre områder 

Norske myndigheter blei vel advart allerede på 80 tallet då Hardangervidda blei nasjonalpark om 
turistferdsel!  
Over 30 år med nasjonalpark har då ikkje bidratt med noko bedring for villreinen, snarere tvert 
om!

Thomas Olavson Vågen 
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